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UV

Double-Tape
double sided adhesive
Product Description
Type 220 consists of a hard-wearing and flexible LD-PVC foil. 
On one side the surface of the double-sided tape is fully coated,  
while the reverse side is coated only partially. Water- and oil proof,  
resistant against many chemical influences. A silicone paper  
serves as intermediate layer, which needs to be removed prior to  
application of the tape. The Double-Tape is UV-resistant and you 
can remove it without any residue of many surfaces up to 3 weeks.

Application
For long-term masking works in- and outdoors by painters and  
plasterers. Fast and secure fixing of masking material (paper, foil) 
in any size according to requirements on walls, floors, windows,  
window-sills, doors, etc.

Double-Tape
zweiseitig klebend
Beschreibung
Die Sorte 220 besteht aus einer widerstandsfähigen und anschmieg-
samen Weich-PVC-Folie. Das doppelseitige Klebeband ist auf der 
einen Seite vollflächig und auf der anderen Seite teilweise beschich-
tet. Beständig gegen Wasser, Öl, und viele chemische Einflüsse. 
Als Trennlage dient ein Silikonpapier, welches vor Verarbeitung des  
Klebebandes abgezogen wird. Das Double-Tape ist UV-beständig 
und nach bis zu 3 Wochen von vielen Untergründen rückstandsfrei 
entfernbar.

Anwendung
Für langfristiges Abdecken außen und innen bei Maler- und Gipser-
arbeiten. Schnelles und sicheres Anbringen von Abdeckmaterialien 
(Papier, Folien) in jeder beliebigen Größe, je nach Bedarf auf Wän-
de, Fußböden, Fenster, Fensterbänke, Türen usw.

Sorte 220

Packaging
Roll width mm Rolls per carton
25 54
35 48

Verpackungseinheiten
Bandbreite in mm Rollen pro Karton
25 54
35 48

Technical Data
Backing LD-PVC-foil
Total thickness 150 µ 
Elongation at break 220 %
Adhesion on steel 4 N/cm 
Tensile strength 23 N/cm
Adhesive acrylic
Core diameter 76 mm
Colour green / white
Length 25 m

Technische Daten
Träger Weich-PVC-Folie
Gesamtdicke 150 µ 
Dehnung bis Bruch 220 %
Klebkraft auf Stahl 4 N/cm 
Zugfestigkeit 23 N/cm
Klebstoff Acrylat
Kerndurchmesser 76 mm
Farbe grün / weiß
Länge 25 m


